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	 Protokoll nr 5/2017 
Art: Styrelsemöte 
Tid: 12/4-2017 
Plats: Vindögatans förskola 
Närvarande: Andréas Palmertz ordf [AP] 
 Kalle Norrestam  sekr [KN] 
 Anders Malm  ledamot [AM] 
 Mattias Carlbergh suppleant [MC] 
 Peter Friberg  suppleant [PF] 
Frånvarande: Joakim Runesson kassör [JR] 
    
  
4.1 Mötets öppnande 
 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 
4.2 Protokollförare och en justeringsman jämte ordförande 
 Till protokollförare valdes KN 
 Till justeringsman valdes AM, jämte ordförande AP 
 
4.3 Föregående protokoll/kvarvarande uppgifter 
 Protokollet från föregående möte gicks igenom. 
  
 Kvarvarande 
 MC ska kontakta hantverkare gällande besiktning av betongfundament  
 och stolpar i carportar.  
 
4.4 Inkomna frågor från medlemmar sedan föregående möte 
 En häck på samfällighetens mark vid värmdögatan 88 är i behov av 
 beskäring. Styrelsen ska titta på detta och återkomma. 
  
 En fråga gällande bygglov har inkommit från Vindögatan 53.  
 AP tar kontakt med fastighetsägaren. 
 
4.5 Områdets skötsel 
 Offerter har erhållits gällande fällning av träd.  
 Styrelsen beslutade att beställa fällning av två lönnar på Vindögatan  
 av Örestads Farmartjänst. 
 
 Rostiga balkar i carport vid värmdögatan behöver målas.  
 AM tar kontakt med berörda. 
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 AM kommer att göra en inspektion av området efter farmartjänst skötsel  
 för att säkerställa att skötsel skett enligt avtal. 
 
 Ett antal brunnar i området är i behov av olika åtgärder. 
 PF kontaktar NSVA gännade nedstigningsbrunnar och servisventiler. 
 
4.6 Ekonomisk rapport 
 Ekonomisk behållning till dags dato är: 
 varav Carportskonto: 
 
4.7 Övriga frågor/rapport från varje styrelsemedlem 
 Styrelsen diskuterade att dra igång ett system med intressegrupper för 
 att på så sätt kunna öka delaktigheten  bland medlemmarna i  
 samfälligheten. Följande områdesgrupper skulle då kunna vara aktuella: 

· Fiber  
· Belysning 
· Boule och lekplats 
· Grönområdesskötsel 

 KN ska skriva ett informationsbrev om detta till medlemmarna. 
  
4.8 Nästa möte 

Styrelsemöte 6/9-2017 kl. 19:30.  
 

4.9 Mötets avslutande 
 AP tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
  
 
Vid protokollet:    Justeras:  


